
Protokół

z obrad Komisji Ekonomicznej i Rozwoju Gospodarczego Rady
Gminy Trąbki Wielkie.

z dnia 27 września 2018 roku

Rozpoczęcie obrad – godz. 13:00

Zakończenie obrad – godz. 14.30

Posiedzenie  rozpoczęło  się  w  Urzędzie  Gminy  w  Trąbach  Wielkich  w  gabinecie

Przewodniczącego  Rady  Gminy.  Posiedzenie  otworzył  Przewodniczący  Komisji

Ekonomicznej Radny Marian Płotka.

Przewodniczący  Komisji  poinformował,  że  ustawowy  skład  Komisji  Ekonomicznej  i

Rozwoju Gospodarczego Rady Gminy wynosi 10 radnych.  

Przewodniczący stwierdził, że jest kworum. Według listy obecności obecnych jest siedmiu

Radnych. Brak Radnych: Marioli Łabędzkiej, Jana Selke oraz Karola Kusaja. Listę obecności

radnych stanowi załącznik Nr 1 do protokołu.

Przewodniczący komisji odczytał porządek posiedzenia:

1. Analiza wykonania budżetu Gminy za pierwsze półrocze 2018r. (dochody i wydatki); 

2. Przygotowanie sprawozdania z pracy komisji za I półrocze 2018r.;

3. Rozpatrzenie pisma w sprawie dofinansowania do budowy pomnika Ofiar Zbrodni

Pomorskiej 1939 w Toruniu;

4. Rozpatrzenie  wniosku Pani  Magdaleny H.  w sprawie  sprzedaży bądź  odstąpienia

udziału /WZP.GN.7125.16.2018/.

5. Rozpatrzenie  wniosku  nr  WZP.GN.6840.35.2018r.  z  dnia  28.08.2018r.  w  sprawie

wniosku Pana Henryka T. dotyczącego ustanowienia służebności drogi koniecznej.

6. Zapoznanie się z treścią wniosku OSP Rościszewo z dnia 06.08.2018r.  w sprawie

dofinansowania;

7. Zapoznanie  się  z  treścią  udzielonej  przez  ZGKiM  w  Trąbkach  Wielkich  w  dniu

02.08.2018r. odpowiedzi Państwu Bednarek w sprawie wniosku dotyczącego budowy

drogi gminnej, wewnętrznej stanowiącej ul. Łąkową w Mierzeszynie. 

8. Zapoznanie  się  z  treścią  pisma z dnia  1.08.2018r.  Pani  Justyny Perki  sołtysa  wsi

Kaczki w sprawie zapytań dotyczących działki nr 40/7 położonej w Kaczkach

/Zapoznanie się z treścią udzielonej w dniu 3.08.2018r. odpowiedziom na powyższe
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pismo/;

9. Zapoznanie się z treścią listu intencyjnego dotyczącego współpracy przy wspólnej

realizacji  zadania pn.  „Budowa kompleksu sportowo – rekreacyjnego przy Szkole

Podstawowej w Warczu” planowanego do realizacji w latach 2018 – 2020.

10. Zapoznanie się z projektem uchwały Rady Gminy w sprawie wzniesienia pomnika w

Trąbkach Wielkich upamiętniającego 100. rocznicę odzyskania niepodległości. 

11. Rozpatrzenie  pisma  w  sprawie  wniesionych  zastrzeżeń  do  miejscowego  planu

zagospodarowania przestrzennego dla części obrębu ewidencyjnego m. Mierzeszyn

12. Zapoznanie  się  z  treścią  pisma  z  dnia  30.08.2018r.  PKS  –  ZP/127/18

Przedsiębiorstwa Komunikacji Samochodowej w Gdańsku Sp. zo.o w sprawie linii

komunikacyjnej nr 861;

13. Zapoznanie się z artykułem BGK Nieruchomości S.A. Model SPV

14. Zapoznanie się z prezentacją: Orange Smart Gmina 

15. Zapoznanie się z informacją „67.Zarząd Obszaru Metropolitarnego Gdańsk – Gdynia

-Sopot„ z dnia 9.07.2018r.  

16. Zapoznanie się z artykułem „Koniec użytkowania wieczystego pod blokami“ 

17. Zapoznanie się z treścią artykułu „Von Uehlfeld aus gehen Bilder nach ganz Europa“ 

18. Zapoznanie się z treścią artykułu „Na wsi płacą lepiej niż w mieście. Cała prawda o

pensjach nauczycieli“. 

19. Wolne wnioski.

Przewodniczący Komisji  – zapytał, czy są uwagi do porządku posiedzenia.

Uwag nie zgłoszono.

Ad  1.  Analiza  wykonania  budżetu  Gminy  za  pierwsze  półrocze   2018r.  (dochody  i

wydatki)  

Przewodniczący Komisji  - podał, że po Komisji Ekonomicznej i Rozwoju Gospodarczego

rozpocznie si ę wspólne posiedzenie połączonych komisji stałych Rady Gminy. Proponuje,

aby temat ten rozpatrzeć na posiedzeniu komisji wspólnej.

Członkowie komisji poparli powyższa propozycję.  

Ad 2. Przygotowanie sprawozdania z pracy komisji za I półrocze 2018 r. 

Przewodniczący  Komisji –  poinformował,  że  sprawozdanie  zostanie  przygotowane  i

przedstawione na jutrzejszej sesji Rady Gminy Trąbki Wielkie.

Ad  3.  Rozpatrzenie  pisma  w  sprawie  dofinansowania  do  budowy  pomnika  Ofiar

Zbrodni Pomorskiej 1939 w Toruniu;

Przewodniczący Komisji – przedstawił treść w/w wniosku. 
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Na powyższy temat wywiązała się dyskusja w trakcie której członkowie komisji negatywnie
zaopiniowali powyższy wniosek. 

Ad 4. Rozpatrzenie wniosku Pani Magdaleny H.  w sprawie sprzedaży bądź odstąpienia
udziału /WZP.GN.7125.16.2018/.

Przewodniczący Komisji – przedstawił treść w/w wniosku.

Na powyższy temat wywiązała się dyskusja, w trakcie której członkowie komisji wspólnie
ustalili, że na chwilę obecną komisja nie podejmie decyzji. Należy w pierwszej kolejności
uregulować sprawy spadkowe. Propozycja, aby po uregulowaniu spraw spadkowych sprawa
wrócić do ponownego rozpoznania na komisję Ekonomiczną i Rozwoju Gospodarczego Rady
Gminy. 

Ad 5. Rozpatrzenie wniosku nr WZP.GN.6840.35.2018r. z dnia 28.08.2018r. w sprawie
wniosku Pana Henryka T. dotyczącego ustanowienia służebności drogi koniecznej.

/Do posiedzenia dołączył wnioskodawca Pan Henryk T./

Przewodniczący Rady Gminy – oddał głos wnioskodawcy. 

Pan Henryk T. – przedstawił swoją obecna sytuację związaną z dojazdem do posesji. Prosi,
aby Rada podjęła  decyzję taką,  aby normalnie  mógł  korzystać z  drogi,  aby dojeżdżać do
swojego gospodarstwa. 

Radna Mariola Łabędzka - opowiedziała historie przedmiotowej drogi. 

Na powyższy temat wywiązała się dyskusja, w trakcie której wspólnie ustalono, że do tematu
wrócimy jak do posiedzenia komisji dołączy Wójt Gminy.

/mieszkaniec opuścił salę posiedzenia /

/Do posiedzenia dołączył Wójt Gminy Błażej Konkol/ 

Wójt Gminy zobowiązał się do osobistej rozmowy z wnioskodawcą, celem nakłonienia do
wystąpienia na drogę sądową w celu cofnięcia decyzji.  

Ad 6. Zapoznanie się z treścią wniosku OSP Rościszewo z dnia 06.08.2018r. w sprawie
dofinansowania.

Przew  odniczący komisji – odczytał w/w wniosek.

Na  powyższy  temat  wywiązała  się  burzliwa  dyskusja,  w  trakcie  której  przewodniczący
zaznaczył, że przedmiotowy wniosek jest przedłożony komisji tylko do zapoznania się. 

Członkowie komisji zapoznali się z treścią w/w wniosku.

/Do posiedzenia dołączył Wiceprzewodniczący Rady Gminy Józef Sroka/ 

Ad 7. Zapoznanie się z treścią udzielonej przez ZGKiM w Trąbkach Wielkich w dniu
02.08.2018r.  odpowiedzi  Państwu Bednarek  w sprawie  wniosku  dotyczącego  budowy
drogi gminnej i wewnętrznej stanowiącej ul. Łąkową w Mierzeszynie. 

Przewodniczący komisji – odczytał w/w wniosek.

Na powyższy temat wywiązała się dyskusja. 

Członkowie komisji zapoznali się z treścią w/w wniosku.
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Ad 8. Zapoznanie się z treścią pisma z dnia 1.08.2018r. Pani Justyny Perki sołtysa wsi
Kaczki w sprawie zapytań dotyczących działki nr 40/7 położonej w Kaczkach.

/Zapoznanie się z treścią udzielonej  w dniu 3.08.2018r. odpowiedziom na powyższe pismo/ 

Przewodniczący Komisji - odczytał treść w/w pism. 

Członkowie komisji zapoznali się z treścią w/w pism. 

Ad 9. Zapoznanie się z treścią listu intencyjnego  dotyczącego współpracy przy wspólnej
realizacji  zadania  pn.  „Budowa  kompleksu  sportowo  –  rekreacyjnego  przy  Szkole
Podstawowej w Warczu” planowanego do realizacji w latach 2018 – 2020.

Przewodniczący komisji przedstawił treść w/w listu intencyjnego.

Członkowie komisji zapoznali się z powyższą treścią. 

Ad  10.  Zapoznanie  się  z  projektem  uchwały  Rady  Gminy  w  sprawie  wzniesienia
pomnika  w  Trąbkach  Wielkich  upamiętniającego  100  Rocznicę  odzyskania
niepodległości. 

Przewodniczący  komisji przedstawił  projekt  w/w  uchwały.  Poinformował,  że  projekt  tej
uchwały jest zamieszczony w proponowanym porządku najbliższej sesji Rady Gminy. 

Członkowie komisji zapoznali się z projektem uchwały. Nie zgłoszono uwag. 

Ad 11.  Rozpatrzenie pisma w sprawie wniesionych zastrzeżeń do miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego dla części obrębu ewidencyjnego m. Mierzeszyn.

Przewodniczący komisji przedstawił treść w/w pisma.

/do  posiedzenia dołączyła Pani Natalia Marocka/

Pani Natalia Marocka pracownik Działu zagospodarowania przestrzennego - streściła w/w
wniosek  jak  również  przedstawiła  opinię  urbanisty  w  powyższej  sprawie  –  załącznik  do
protokołu. Z opinii wynika, że w studium na tym terenie jest rola i jeżeli teraz w projekcie
byłaby zabudowa nie byłoby to zgodnie ze studium. Jest to teren podmokły, górzysty i nie
nadaje się pod zabudowę. 

Na powyższy temat wywiązała się dyskusja, w trakcie której członkowie komisji stwierdzili, że
złożony wniosek jest niezgodny ze studium i komisja negatywnie opiniuje wniosek. 

Ad  12.  Zapoznanie  się  z  treścią  pisma  z  dnia  30.08.2018r.  PKS  –  ZP/127/18
Przedsiębiorstwa  Komunikacji  Samochodowej  w  Gdańsku  Sp.  zo.o  w  sprawie  linii
komunikacyjnej nr 861.

Prz  ewodniczący komisji przedstawił treść w/w pisma.

Na powyższy temat wywiązała się dyskusja.

Członkowie komisji zapoznali się z powyższą treścią. 

Ad 13. Zapoznanie się z artykułem BGK Nieruchomości S.A. Model SPV

Przewodniczący komisji przedstawił treść w/w artykułu.

Członkowie komisji zapoznali się z powyższą treścią artykułu. 

Ad 14. Zapoznanie się z prezentacją: Orange Smart Gmina 
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Członkowie komisji zapoznali się z powyższą prezentacją. 

Ad 15. Zapoznanie  się  z  informacją „67.Zarząd Obszaru Metropolitarnego Gdańsk –
Gdynia -Sopot„ z dnia 9.07.2018r.  

Członkowie komisji zapoznali się z powyższą informacją.

Ad 16. Zapoznanie się z artykułem „Koniec użytkowania wieczystego pod blokami“.

Przewodniczący Komisji odczytał w/w artykuł.

Członkowie komisji zapoznali się z w/w artykułem.

Ad 17. Zapoznanie  się  z  treścią  artykułu  „Von Uehlfeld  aus  gehen  Bilder  nach  ganz
Europa“

Członkowie komisji zapoznali się z w/w artykułem.

Ad 18. Zapoznanie się z artykułem „Na wsi płacą lepiej niż w mieście. Cała prawda o
pensjach nauczycieli“. 

Przewodniczący Komisji odczytał w/w artykuł.

Członkowie komisji zapoznali się z w/w artykułem.

Ad 19. Wolne wnioski.

Przewodniczący komisji – zapytał, czy ktoś chciałby zgłosić  wolny wniosek. Z uwagi, że nikt
nie  zgłosił  wniosków Przewodniczący Komisji  zamknął  posiedzenie  przenosząc  pozostałe
punkty na posiedzenie komisji wspólnej. 

  Protokolant: Przewodniczący KEiRG   

  K. Czyż M. Płotka
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